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UNIVERSITY OF OTTAWA 

Department of Mathematics and Statistics

The Department of Mathematics and Statistics of the University of Ottawa invites applications for at least one replacement professorship. This is a one-year teaching position, starting July 1, 2006. Candidates should have a Ph.D. in mathematics, teaching experience at the undergraduate level and be bilingual. 

Applicants should send a curriculum vitae and teaching dossier, and arrange for two letters of reference addressing teaching to be sent to Michel Racine, Interim Chairman, Department of Mathematics and Statistics, University of Ottawa, Ottawa, ON Canada, K1N 6N5. The closing date for applications is May 31, 2006.  

Conditions of employment are set by a collective agreement.  Employment equity is a University policy and the University strongly encourages applications from women. Canadian citizens and permanent residents will be considered first for this position.

Information about the Department and the University of Ottawa may be found on our web site 

http://www.science.uottawa.ca/mathstat. 

UNIVERSITÉ D’OTTAWA

Département de mathématiques et de statistique

Le Département de mathématiques et de statistique de l'Université d'Ottawa met au concours au moins un poste au niveau de professeur remplaçant. Il s'agit d'un poste en enseignement pour une année, entrée en fonction le 1er  juillet 2006. Pour poser sa candidature, il faut détenir un doctorat en mathématiques, posséder une expérience d'enseignement au premier cycle et être bilingue.  

Les dossiers de candidature doivent comprendre un curriculum vitae, un dossier d'enseignement et deux lettres de recommandation sur l’enseignement. Ils doivent parvenir au directeur intérimaire du département, Michel Racine, Département de mathématiques et de statistique, Université  d'Ottawa,  Ottawa  ON  Canada, K1N 6N5 au plus tard le 31 mai 2006.  

Les conditions d'emploi suivent les dispositions d'une convention collective. L'Université a une politique d'équité en matière d'emploi. Les femmes sont fortement encouragées à poser leur candidature.  Les citoyens canadiens et les résidents permanents ont priorité pour ce poste.

Pour plus de renseignement sur le Département et l'Université d'Ottawa voir notre site web à l'adresse http://www.science.uottawa.ca/mathstat
